
Protokoll för Älgskötselområde Mark SOs årsmöte-samrådsmöte 2023-04-25. 

§1.   Årsmötet öppnas av Mikael Fransson. Ca 30 deltagare på plats. 

§2.   A: Val av ordförande för mötet. Mikael Fransson 
        B: Val av sekreterare för mötet. Johan Söderlöv 
        C: Val av två justeringsmän tillika rösträknare. Mikael Ram & Mattias Andersson 

§3.   Mötets stadgeenliga utlysande. Ja, Markbladet, Mail, SMS, samt på hemsida. 

§4.   Godkännande av dagordning. Ja 

§5.   Verksamhetsberättelse. Redovisades av Mikael Fransson och godkändes. 

§6.   Förvaltningsberättelse och redovisning av balansräkning. Redovisades av Peter Skantz och godkändes. 
Aktuellt saldo på bankkonto 25440kr. 

§7.   Revisionsberättelse. Redovisades av Peter Skantz och godkändes. 

§8.   Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022/2023. JA  

§9.   Kostnadsersättning för verksamhetsåret 2022/2023. Mötet beslutade om kostnadsersättning till 
ordförande, kassör och sekreterare. 3000kr till vardera funktionen. 

§10. Samrådsmöte / Älgjakten 2022/2023 (resultat och rapportering). Resultatets överensstämmelse med 
skötselplan. 

 Föregående års avskjutning: 12vuxna & 8 kalvar av tilldelade 20+20. Stor avvikelse. 
 Älg obs / Spillningsinventering:  5,7 (baserat på 3400h) / 6,1-6,3 älgar/1000ha (spillning baserat på 1504 

punkter 
 Bedömning av den nuvarande älgstammen: Sjunkande (Medelålder (tandsågning) låg ca 3,75 år) 
 Viltolyckor & Övrigdödlighet: 5 älgar under senaste året 
 Viltskador på Skog & gröda: Inga skador är inrapporterade 
 Eventuella förebyggande åtgärder, inget att rapportera 
 ”” Genomgång av det pågående arbetet inom älgskötselområdet ”   

§11. Älg-kronhjort skötselområde: Fransson redovisade arbetet som pågår med nya 3-årsplaner. Styrelsen 
träffas inom kort och tar fram dessa. 

§12. Hur har jakten fungerat? Vad har varit bra? Vad behöver vi ändra? Ev beslut och justeringar får beslutas på 
höstmöte. 

§13.Val av nya funktionärer enligt följande: 
     A: Ordförande för ett år. Mikael Fransson 
     B: Ledamot omval 2år Johan Söderlöv 
     C: Ledamot omval 2 år Patrik Norinder 
     D: Ledamot omval 2år Mikael Ram 
     E: Ledamot nyval 2år Pontus Lundell 
     F: Suppleant omval 2 år Mattias Andersson 
     G: Valberedning Tommy Claesson, Tobias Ivarsson (sammankallande), Roger Stensson 
     H: Två revisorer Magnus Svernfors och Stefan Sandberg 



NOTERA: Senare under mötets gång klubbades den nya Stadgarna igenom och där finns inga suppleanter utan 
styrelsen ska bestå av 7-10 ledamöter. Därmed blir Mattias och Pontus numera ledamöter. 

§14. Jaktledarmöte/Höstmöte planeras till 2023-09-26 

§15. Motioner, inga motioner hade inkommit 

§16. Information från ÄFG 9 SLU/Naturvårdsverket har tagit fram nya beräkningsmodeller till data i Älgfrode. 

§17. Beslut om Nya Stadgar fastslogs för andra gången och därmed är de nya Stadgarna godkända. Arbete har 
pågått sedan 2019 där Andreas Martinssonhar varit sammanhållande. De nya stadgarna läggs upp på 
hemsidan. 
En kommentar var vem som blir firmatecknare. Styrelsen utser detta vid det konstituerande mötet. 

§18. Övriga frågor.  
 
- Under kvällens möte hölls en dragning av SVA om älgen sjukdomar. Intressant föreläsning via TEAMS. 
Rapportera gärna omgående sjuka djur till SVA. 018-674000 / rapporteravilt.sva.se /vilt@sva.se 
- Vi bör lobba på sikt att Älgobsen skulle kunna vara längre än 30 dagar på hösten 
- Nästa år ska vi inventera i Viltdataappen. 
 

§19. Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

Mikael Fransson   Johan Söderlöv 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

Mattias Andersson   Mikael Ram 

Justerare    Justerare 

  

 

 


